
Mötesprotokoll
JURIDISKA FÖRENINGENS STYRELSEMÖTE 2024-09-24

§ 1 Mötets öppnande
Mötet öppnas kl. 08:09

§ 2 Närvarande ledamöter
Filippa Sundström, vice ordförande

Sofia Berander, sekreterare

Johannes Barth, idrottsansvarig

Lovisa Eklund, utbildningsansvarig

Parmida Farahani, utbildningsansvarig

Annie Ahrlin, evenemangsansvarig

Mio Roslund, kommunikationsansvarig

Elias Höggren, näringslivsansvarig

§ 3 Val av mötesordförande
Filippa Sundström väljs till mötets ordförande.

§ 4 Val av mötets sekreterare
Sofia Berander väljs till mötets sekreterare.

§ 5 Val av justerare
Mio Roslund och Annie Ahrlin väljs till mötets justerare.

§ 6 Fastställande av dagordning
Dagordningen fastställs.

§ 7 Genomgång av föregående veckas mötesprotokoll
Sekreterare, Sofia Berander, går igenom föregående mötesprotokoll (2024-09-17).

§ 8 Varvet runt
Vice Ordförande
Vice ordförande har undersökt boende inför JURO-besöket i Stockholm.



Sekreterare
Sekreteraren har skött löpande arbete.

Idrottsansvarig
Idrottsansvarig har skött löpande arbete.

Utbildningsansvariga
Utbildningsansvariga har kontaktat kursombuden och ska ha möte med dem snart.

Utbildningsansvariga ska ta upp frågan om kursombud på fördjupningskurserna på nästa
UU-möte för att få klarhet från institutionen och lärarna kring vem som har hand om dem,
samt vem de kan vända sig till för instruktioner om uppdraget. Detta då kursombuden på
dessa kurser ligger under institutionen och inte JF, vilket har missförståtts av studenter.

Evenemangsansvariga
Evenemangsansvariga har haft möte med evenemangsutskottet. De har haft genomgång av
arbetet och delat in utskottet i arbetsgrupper.

Det ska hållas en halloweensittning och ett bidrag har äskats för att hålla i sittningen.

Evenemangsansvariga har även arbetat med förberedelser inför årets bal.

Kommunikationsansvarig
Kommunikationsansvarig har designat inlägg till Stockholmsresan och balen.

Näringslivsansvariga
Näringslivsansvariga har skött löpande kontakt. De har bokat boende och tåg till
Stockholmsresan.

§ 9 Diskussion: JF-önska
“Beachvollyboll i Kviberg! Billigt, lätt för alla att delta (kräver inga redskap och är inte
särskilt svårt att utöva) finns möjligheter till dryck och mat.”

Idrottsansvarig noterar önskemålet och undersöker om det går att ordna ett sådant event.

§ 10 Diskussion: Instagram för evenemang
Evenemangsansvariga har funderat över att ha en instagram för lite mer informella inlägg
med exempelvis behind the scenes och mer insyn under planeringen av event.

Styrelsen diskuterade huruvida det vore bättre om denna typ av material lades upp på JF:s
egna instagram istället. Det finns en ambition från styrelsens sida att JF:s instagram ska bli
mer informell och att fler personliga inlägg ska få större plats i flödet. Därför vore det positivt
om den föreslagna typen av innehåll istället lades ut på JF:s egna instagram.



Styrelsen ansåg även att fler riktiga inlägg bör göras, för att dra ned på användningen av
händelser då dessa försvinner efter 24 timmar och därför är svårare att hålla koll på.

Styrelsen planerade internt framtida inlägg och fördelade arbetet mellan ledamöterna.

§ 11 Diskussion: JF-klaga
“Givet att alla skolans utbildningsportaler som canvas och dylikt är beroende av
uppkoppling så tycker jag att Eduroam fungerar undermåligt dåligt i biblioteket.
Låt juridiska föreningen och alla förenade juriststudenters vilja sätta stopp för detta dåliga
Wi-Fi. Alternativt yrkas att all undervisning återgår till pappersform och att brev från canvas
med anslag skickas hem till brevlådor hos alla studenter.”

Utbildningsansvariga ska ta med sig detta till nästa LAMG-möte.

§ 12 Diskussion: JF-klaga
“Var är mötesprotokollen????????? De liksom fyra månader sen senaste laddes upp.

Och varför har JF inte informerat om att Ledningen på Juridiska institutionen har avgått?
Var är transparensen? Är de er vi valt som studentrepresentanter som ska vara transparenta
men som aldrig är det? Höj er, glöm aldrig att ni är valda av oss medlemmar och det är till
oss er lojalitet ska ligga.”

Beträffande mötesprotokollen så beror det delvis på att styrelsen enbart har ett sammanträde
under sommaren. Att detta protokoll dragit ut på tiden är givetvis beklagligt men styrelsen
påminner om att arbetet inom JF är ideellt och att det ibland kommer saker emellan.
Dessutom är processen från styrelsemöte till färdigt och publicerat protokoll ganska lång och
involverar flera styrelseledamöter med individuella scheman. Därför kan det ibland ta tid för
alla dessa personer att färdigställa sina bitar av processen.

Att ledningen på Juridiska institutionen avgått är inget som JF ansvarar för och inte heller
något som JF varit direkt involverade i. JF har inte heller mandat att gå ut med den här typen
av information å institutionens vägnar, utan det är något som Juridiska institutionen beslutar
om. Juridiska institutionens verksamhet ligger under Göteborgs universitet och följer
universitetets rutiner, medan JF är en studentförening under HHGS. Dessutom skulle det inte
heller vara passande för JF att gå ut med information som Juridiska institutionen valt att inte
gå ut med.

Däremot har JF genom utbildningsansvariga nära kontakt med institutionen, och har
diskuterat huruvida detta kommer påverka studenterna. Både institutionen och
utbildningsansvariga menar på att detta inte är något som varken studenterna eller
utbildningen kommer att påverkas av på något sätt, vilket är mycket viktigt för oss.
Studenternas intressen och utbildningens kvalité har alltså tagits i beaktning under hela
processen av samtliga inblandade. I samtal mellan utbildningsansvariga och institutionen



kom man fram till att om institutionen gick ut med informationen skulle det skapa onödig oro
bland studenterna, utan att egentligen påverka utbildningen i någon märkbar utsträckning.

§ 13 Diskussion: JF-klaga
“Synd att det uppdateras dåligt med protokollen. Förstår att det varit sommaruppehåll, men
nu är det slutet av augusti, och senaste protokollet är från maj…”

Se ovan § 12 st. 1 beträffande varför mötesprotokollen tar lång tid.

§ 14 Övrigt
Ansökan till Stockholmsveckan öppnar inom kort.

§ 15 Nästa möte
2024-09-30 kl. 12:00-13:00.

§ 16 Mötets avslutande
Mötet avslutas kl. 09:11

Annie Ahrlin (28 okt. 2024 11:09 GMT+1)
Annie Ahrlin

Annie Ahrlin

Mio Roslund (28 okt. 2024 13:22 GMT+1)

Mio Roslund

EmilBertilson (28 okt. 2024 16:45 GMT+1)
EmilBertilson

Emil Bertilson
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